
 
Van: Jan en Corry van de Ven [mailto:janencorryvandeven@planet.nl]  

Verzonden: woensdag 28 december 2016 11:44 

Aan: Griffie <Griffie@roosendaal.nl> 

Onderwerp: Bericht voor fractievoorzitters 

 
Wilt u aub onderstaand bericht doorsturen naar de fractievoorzitters en indien mogelijk ook 

naar Franka van de Rijt (ik heb haar email adres niet) 

  

  

Naar aanleiding van het Artikel in BNdeStem van Franka van der Rijt met betrekking tot de 

wijkhuizen, van vrijdag 23 december kan mogelijk de indruk ontstaan zijn dat het Dijksteeke 

ernstig in de problemen is op dit moment. 

  

Het Dijksteeke teert behoorlijk in op zijn reserves en zal net als andere wijkhuizen serieus in 

de problemen komen als de huidige subsidieregeling gehandhaafd blijft.  

  

  

Met vriendelijke groet 

  

Jan van de Ven 

 


